بيتك للوساطة





نمــوذج إعــرف عميلك (أفــراد) Know Your Customer "KYC" Form - (Individuals)

إسمالعميل
رقم التداول
التاريخ

KFH Financial Brokerage Company KS.C.C

شركة بيتك للوساطة المالية شمكم

المقــر الرئيســي - بورصــة الكويــت - الـــدور الأول - ص.ب: ٢٨٠٠٣ الصفــاة - الرمــز البريــدي ١٣١٤١ الكويــت Head office - Boursa Kuwait - 1st Floor - P.O. Box 28003 Safat, Postal Code 13141 Kuwait Tel.: (965) 184 5000 - Fax: (965) 2298 7002 - www.kfhbrokerage.com

س.ت. C.R 88856 رأس المال المدفوع بالكامل Fully Paid Capital KD 10,000,000 وحدة الشكاوى: 5115 C.R 8856

نموذج إعرف عميلك (أفراد) Know Your Customer "KYC" Form - (Individuals)

ر مرخصة من قبل هيئة أسواق المال الكويتية (رقم التسجيل / AP/20050094) Licensed by Kuwait Capital Markets Authority (Register Number AP/20050094/)



Trading No.		قم التداول	رة Date		Infroma التاريخ	ition Update	e / دیث بیانات	ـ / New Account تح	صساب جدی
Basic Client I	nformation & Inc	ome Stater	ment (You car	n select more than o	one Item*): :(*-	كثر من بند	(يمكن إختيار أ	ل الأساسية وبيان الدخل	بيانات العمي
Nationality				جنسيته	Name				إسم العميل
Civil ID Exp. Passport Exp.				تاريخ إنتهاء البطاقة تاريخ إنتهاء جواز السفر	Civil ID N Passport				البطاقة المدنية جواز السفر
Mobile No.				الهاتف / النقال	Address				العنوان
Profession*		(ى (يرجى التحديد) Others (Pls, Spec	عمل خاص اخر ify) Business	طالب Student	عد Reti		موظف غير م Ioyed Employed	المهنية*
Job Title				المسمى الوظيفي	Employn	nent record	l statement	يفي	بيان السجل الوظ
Years of Work				عدد سنوات العمل ككل			لعمل السابقة (إن وجد Previous Work P		جهـة العمل الحالي urrent Work Place
Information	income and we	alth (You c	can select m	ore than one Item*):		ئر من بند*):	، والثروة (يمكن اختيار أكث	بيانات الدخل
		يرجى التحديد) Others (Pls, S		ات أرباح من إستثما Business Profit Rew	نات طلابیة مکاف	رواتب / إعاد Udentds Aid	مصدر الدخل Source of	السنوي ممعرم	متوسط الدخل Annual Income
Please clarify in	n details the type	,	ppecify) –	Additional Front — Front	ardo — Odiary / Ok	adontao / iid —	Income ∟ :**¿	وها۱۳۰۰ ۱ الاستثمار/أخرى بشكل مفصل	
	أخرى (يرجى التحديد)	ارات Realesta	راث عقا	خار قروض مید ce Loans Savi	ودائع إد. Deposites Deposites	ا أوراق مالية	مصدر الثروة Source of	لتقريبية	متوسط الثروة ا
Maximum Invested	Others (Pls, Specify) d amount from total in				ng Deposites Dep	Shares		Approx	
Waximam iiivooto					والداعمة لمصادر الأموا	ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــ	•	رح ، ــــــره من بعدي مدعن ومروه الجهات الرقابية قد يطلب منك	-
Investment 8	& Indicators Info	ormation (You can sele	ect more than one	Item*):	:(*	بار أكثر من بند	إت الإستثمار (يمكن اخت	بيانات ومؤشر
Investment Experience*:) (يرجى التحديد) Others (Pls, Spe		Real E	تثمار عقار state Investm	صنادیق إس ent Funds		سندات وصد nstruments	أسهم Shares	الخبرات الاستثمارية*:
Investment Awareness: E	ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــ			إلى 5 أعوام) Basic (From 2 t	عيد (من 2 o 5 years)		В	مبتدئ (أقل من عامين) asic (Less then 2 years)	معرفة العميل بالاستثمار:
Investment Strategy:	ريرجى التحديد) Others (Pls, Spe		ية Specul		استحواذ Acquisition		استثمار قص Investment	استثمار طويل الأجل Long Term Investment	استراتيجية الاستثمار:
Investment Objectives:			(يرجى التحديد) Others (Pls, Sp		عوائد متواز d Returns		الحفاظ علر ing Capital	زيادة الدخل Increase Income	أهداف الاستثمار:
Appetite of Risk:		منخف Low			متوسطة Medium			عالية High	درجة قبول المخاطر:
Investment			(يرجى التحديد) Others (Pls, Spo	تثمار أخرى ecify) Investm	صنادیق إس ent Funds	کوك Bonds & Ir	سندات وصد nstruments	_	التوجهات الاستثماري المرغوب فيها*:
Experience*: Expected Investment Return:	ات منخفضة Low Tra	تداوا ding	- Carone (1.10, - Op.	رسطة	تداولات متر m Trading	201140 411		تداولات کبیرة High Trading	المرعوب فيها : النشاط المتوقع للحساب:
Deciaration	Information:							فصـــاح:	بيانات الإ
Directors / Exe	or one of its representative Director / canies in Kuwait stoo	owns 5% or	more of the		5% أو أكثـر	**		حد ممثليه عضو في مجلس مدرجة أو غير مدرجة ببورصة	
Position:			Ex المنصب:	change Market:	ڻية:	السوق الماا	Entity Name:		اسم الجهة:
Information of	the Real Benefici	ary of Acco	unt:					د الحقيقي من الحساب:	بيانات المستفي
	any trade for its o			-				بك الخاص أم لحساب أطراف أ	
	The customer is the wing beneficiary/ie		ii and sole bene	enciary of account)	(4	. من الحساب	-	اص (العميل هو المالك المستفيد فيد التالي / المستفيدين التاليير	-
	Name		Relati	on Nature	قة	طبيعة العلا	,	الإسم	

^{*} If any, please provide us with a copy of the valid documents that determine the real beneficiary/ies of the account, with viewing the original.

^{*} إن وجد، يرجى تزويدنا بنسـخة من المسـتندات (سـارية المفعول) التي تحدد هوية المسـتفيد الحقيقي / المستفيدين الحقيقيين من الحساب. مع إطلاعنا على أصول المستندات.



Political Position Information (If	any)*:			بيانات المنصب السياسي (إن وجد)*:
If you are a current or former politically of a politically exposed person describe			رض سياسياً الموضح أدناه،	إذا كنت ذو منصب سياسي حالياً أو سابقاً وفقاً لتعريف الشخص المعر يرجى تحديد المنصب:
Royal Families		Member of Parliament	🔲 عضو في برلمان	🗌 من الأسر الحاكمة
S. Political or Gov Officer or Judicial	or military	Political Party Officer	🔲 مسؤول حزب سياسي	🗌 مسؤول سياسي أو حكومي أو قضائي أو عسكري
A person who performs senior duties or a director, or a deputy director or a at an international organization		ry None	🗌 لا يوجد	 □ شخص يتولى مهام عليا في دولة أجنبية أو مدير أو نائب مدير [أو من أعضاء مجلس الإدارة في منظمة دولية
If any of your direct relatives (to the secon	0 /	, , , , ,	شريك - مستشار - وكيل)	إذا كان أحد أقاربك المباشرِين (حتى ِالدرجة الثانية) أو المتعاونين معك (ش
is holding political position, currently or p	reviously, please s			ذو منصب سياسي حالياً أو سابقاً، يرجى تحديد المنصب:
Royal Families		Member of Parliament	- 3. 0	
S. Political or Gov Officer or Judicial	•	Political Party Officer	🔲 مسؤول حزب سياسي	
A person who performs senior duties or a director, or a deputy director or a at an international orgainzation		ry 📙 None	∐ لا يوجد	 أشخص يتولى مهام عليا في دولة أجنبية أو مدير أو نائب مدير [أو من أعضاء مجلس الإدارة في منظمة دولية
Name	Re	elation Nature	طبيعة العلاقة	الإسم
Politically Exposed Person: (a) Any natural person, wh or who is currently performing senior public duties in it This definition includes heads of state or government, s executives of state-owned companies, and prominent previously been entrusted with senior management posit and members of boards of directors. This term also include	ne State of Kuwait or a for enior politicians, governmon officials of political partie ions in an international org	reign country. ent officials, judicial or military officials, chief s; (b) Any person who is currently, or has janization, such as directors, deputy directors	كومات، كبار السياسيين أو المسؤولين دولة، والمسؤولين البارزين في الأحزاب لية، مثل المدراء ونواب المدراء وأعضاء	الشخص المعرض سياسيا: (1) هو أيّ شخص طبيعي، سواء كان عميلاً أو مستقيداً فعلياً، أوكلد عامة علياً ما الشخص المعرض سياسيا: (1) هو أيّ شخص طبيعي، سواء كان عميلاً أو مستقيداً فعلياً، أوكلد عامة علياً في والمسالية إلى المسؤلة ولين التقييدين في الشركات التي شكلها السالية: (ب) أيّ شخص أوكلت إليه حالياً أو في السابق مناصب إدارية علياً في منظمة دوا مجالس الإدارة، ويتضمن هذا المصطلح كذلك أفراد العائلة حتى الدرجة الثانية أو الشركاء المقريـ
Political Position Information (If	any)*:			بيانات إضافيـــة:
Does the company trade in KSE market	et through anothe	er Company Broker?	أخرى / وسيط آخر؟	هل تتداول الشركة في سوق الكويت للأوراق المالية من خلال شركة
Yes – Company / Broker Name				🔲 نعم - إسم الشركة / الوسيط
□ No □				У 🗌
Do you trade in other Stock Markets?				هل تتداول في أسواق مالية أخرى؟
Yes – Market / Broker Name				🔲 نعم – إسم السوق / الوسيط
□ No				У 🗌
Notifications Information*:				
Do you like to receive trading notificat	ions KFH Broker	rage company?		هل تود إستلام إشعارات الصفقات من شركة بيتك للوساطة؟
Yes − Personal Email AddressNo				□ نعم - البريد الإلكتروني الخاص بك □ لا
* If the answer is "No" this is an acknowledgme exempt from sending trading notifications.	ent from the client tha	t KFH Brokerage has been	اطة من إرسال إشعارات	 إذا كانت الإجابة "لا" يكون هذا إقرار من العميل بإعفاء شركة بيتك للوس الصفقات.
For KFHB Only:				لاستخدام شركة بيتك للوساطة المالية فقط:
All required available documentation	ons have been re	ceived are complete.	٠.	🗌 تم إستيفاء جميع البيانات المطلوبة والحصول على نسخة منه
Overall customer summary and other re	elevant informatio	n:		 نبذة عامة عن العميل والبيانات المتعلقة به:
Evaluation of the degree of customers	omor rieks:			تقييم درجة مخاطر العميل:
Evaluation of the degree of education finance.				•
High Low				🗌 مرتفعة 💮 منخفضة
Approved	موافقة	Reviewed	مراجعة	اعـداد Prepared

KFH Financial Brokerage Company K.S.C.C

شركة بيتك للوساطة المالية شمكم

المقـر الرئيسـي - بورصــة الكويــت - الــدور الأول - صب: ٢٨٠٠٣ الصفــاة - الرمــز البريــدي ١٣١٤١ الكويــت Head office - Boursa Kuwait - 1st Floor - P.O. Box 28003 Safat, Postal Code 13141 Kuwait Tel.: (965) 184 5000 - Fax: (965) 2298 7002 - www.kfhbrokerage.com

س.ت. C.R 88856 رأس المال المدفوع بالكامل Fully Paid Capital KD 10,000,000 وحدة الشكاوى: 5115 C.R 88856

العمولات والرسوم

Fee & Commission



1- Regular Market

1- عمولات التداول للأسهم المدرجة

الحـد الأدنــى لل <u>صفـةـــ</u> ة Minimum Commission	النسبة Rate	الســوق Market
250 فلس إذا ما كانت قيمة الصفقة أقل من 250 دينار 250 Fils if the trade value less than 250 KWD	0.10%	الســوق الأول Premier Market
250 فلس إذا ما كانت قيمة الصفقة أقل من 165 دينار 250 Fils if the trade value less than 165 KWD	0.15%	السوق الرئيسي Main Market
رسوم الصفقة الخاصة 75 د.ك عن كل صفقة 75 KWD Transaction Fees per transaction	0.20%	الصفقـات الخاصــة وصفقـات مبادلــة الأسهــم Off-Market (Negotiated Trades) & Swap Trades

⁻ Kuwait Clearing Company will Charge a Fee equal to 500 Fils for each executed trade equal to 50 KWD or more.

2- OTC Market

2- OTC Market		2- عمولات التداول للأسهم غير المدرجة
أدنى قيمة للعمولة Minimum Commission	النسبة Rate	نوع وقيمة الصفقة Type & Trade Value

3 KMD वर २३	0.50%	عمولات نداول الاسهم عير المدرجة OTC Trading Commission
3 د .ك 3 KWD	0.1%	عمولات تداول السندات والصكوك Bond & Sukuk Trading Commission
	الخاصة (قيمة ا pecial Trade	
د .ك 3 KWD	0.50%	أقل من 50,000 د .ك Less Than 50,000 KWD
3 د ك 3 KWD	0.40%	بين 50,000 و 249,999 د .ك From 50,000 KWD to 249,999 KWD
د .ك 3 KWD	0.30%	بين 250,000 و 999,999 د .ك From 250,000 KWD to 999,999 KWD
3 د .ك 3 KWD	0.10%	بين 1,000,000 و 4,999,999 د.ك From 1,000,000 KWD to 4,999,999 KWD
3 د .ك 3 KWD	0.05%	5,000,000 د .ك أو أكثر 5,000,000 KWD and above

⁻ Kuwait Clearing Company will Charge a Fee equal to 500 Fils for each executed trade equal to 50 KWD or more.

3- عمولات الشركة الكويتية للمقاصة

3- Kuwait Clearing Company (KCC) Commission

The settlement fee is 500 Fils per transaction.	رسوم التسوية 500 فلس لكل صفقة.
Transfer shares between deposit accounts and the registrar 1 KWD per transaction.	تحويل أسهم بين حسابات الإيداع والسجل 1 د ك عن كل عملية.
The share transfer commission with the approval of Boursa Kuwait is 0.05% calculated based on the nominal value of the share or the last price traded through the system whichever is lower.	عمولة نقل الملكية بموافقة البورصة 0.05% تحسب على أساس القيمة الإسمية للسهم أو آخر سعر تم التداول فيه من خلال النظام أيهما أقل.

- Taking into account the legal consequences resulting from providing incorrect, false or incomplete information, I confirm that I have reviewed all the data and information provided المقدمة في هذا النموذج وأن جميع النموذج وأن جميع المقدمة على النموذج وأن جميع المقدمة على ال
- أخذا بعين الإعتبار العواقب القانونية الناتجة عن تقديم معلومات غير صحيحة أو مغلوطة أو غير

Name:	إسم:
Date:	تاريخ:
Cinatura	3.*
Signature:	توقيع:

⁻ سيتم إحتساب العمولة لكل صفقة على حدة، وسوف يتم إحتساب 500 فلس رسوم عن كل صفقة قيمتها 50 دينار أو أكثر.

⁻ سيتم إحتساب العمولة لكل صفقة على حدة، وسوف يتم إحتساب 500 فلس رسوم عن كل صفقة فيمتها 50 دينار أو أكثر.



COMMON REPORTING STANDARDS ("CRS") INDIVIDUAL TAX RESIDENCY SELF-CERTIFICATION FORM

اتفاقية تبادل المعلومات الضريبية المستركة ("CRS") نموذج الإقرار الضريبي الذاتي للأفراد.

Part 1 – Identification of Individual Account Holder:			الجزء الأول - معلومات صاحب الحساب:
A. Name of Account Holder:			أ. اسم صاحب الحساب:
Family Name or Surname(s):	اسم العائلة:	Name Given or First:	الإسم الأول:
B. Current Residence Address:			ب. عنوان الإقامة الحالي:
House / Apartment / Suite Name, Number, Street:			المنزل/ البناية / الشقة/ الشارع:
Town / City / Province / County / State:			البلدة / المدينة / المحافظة / المقاطعة / الولاية:
Postal / Zip Code (If any): :(جد	الرمز البريدي (إن و	Country:	البلد:
C. Mailing Address: (please only complete if different to the address shadouse / Apartment / Suite Name, Number, Street:	nown in Section B)	نَ الْعُنُوانَ الْمُوصَّحِ فِي القَسَمُ بَ)	 ج. العنوان البريدي: (يرجى تعبئته فقط إذا كان مختلفاً عالمنزل/ البناية / الشقة / الشارع:
Town / City / Province / County / State:			البلدة / المدينة / المحافظة / المقاطعة / الولاية:
Postal / Zip Code (If any): :(جد	الرمز البريدي (إن و	Country:	البلد:
D. Date of Birth:			د. تاریخ المیلاد؛
E. Place of Birth:			ه. مكان الميلاد:
Town or City of Birth:	بلدة أو مدينة الميلاد	Country of Birth:	بلد الميلاد:

Part 2 – Country/Jurisdiction of Residence for Tax Purposes and related Taxpayer Identification Number or equivalent number* ("TIN")

Please complete the following if you have a tax residency in any country other than Kuwait:

- i. Where the Account Holder is a tax resident.
- ii. The Account Holder's TIN for each country/jurisdiction indicated.

If the Account Holder is a tax resident in more than three countries / jurisdictions, please use a separate sheet.

If a TIN is unavailable, please provide the appropriate reason A, B or C were indicated below.

- Reason A The country/jurisdiction where the Account Holder is resident does not issue TINs to its residents
- > Reason B The Account Holder is otherwise unable to obtain a TIN or equivalent number (Please explain why you are unable to obtain a TIN in the below table if you have selected this reason)
- > Reason C No TIN is required. (Note. Only select this reason if the domestic law of the relevant jurisdiction does not require the collection of the TIN issued by such jurisdiction)

الجزء الثاني - بلد الإقامة لأغراض الضريبة ورقم التعريف الضريبي أو المكافئ الوظيفي

يرجى إكمال ما يلى إذا كان لديك إقامة ضريبية في أى بلد آخر غير الكويت:

- i. المكان الذي يكون فيه صاحب الحساب خاضع للضريبة.
- ii. رقم التعريف الضريبي لصاحب الحساب لكل بلد مشار إليها.

في حال كان صاحب الحساب دافع للضريبة في أكثر من ثلاثة دول، يرجى استخدام ورقة منفصلة.

في حال كان رقم التعريف الضريبي غير متاح، يرجى ذكر سبب مناسب (أ) ، (\mathbf{p}) ، أو (\mathbf{g}) .

- السبب أعدم إصدار رقم التعريف الضريبي في البلد/السلطة التي يكون صاحب الحساب ملزماً بدفع الضريبة بها.
- السببب عدم قدرة صاحب الحساب الحصول على رقم التعريف الضريبي أو رقم مكافئ (في حال اختيار هذا السبب، يرجى شرح سبب عدم القدرة في الحصول على رقم تعريف الضريبة في الجدول أدناه).
- السببج رقم تعريف دافع الضريبة غير مطلوب (ملاحظة قم باختيار هذا السبب فقط في حال كان القانون المحلي في السلطة المعنية لا يتطلب الحصول على رقم تعريف ضريبي صادر عن تلك السلطة).



صفة الموقع:

		BROKERAG
بلد الإقامة الضريبية Country/Jurisdiction of tax	رقم التعريف الضريبي TIN	في حال عدم توفر رقم التعريف الضريبي يرجى إدخال السبب (أ) ، (ب) ، (ج) If no TIN available enter Reason A, B, or C
Please explain in the following boxes why are Reason B above.	e you unable to obtain a TIN if you selected	جى شرح سبب عدم قدرتك على الحصول على رقم التعريف الضريبي في المربعات التالية ي حال قمت باختيار السبب (ب) أعلاه.
Part 3 – Declarations and Signature		ج زء الثالث - الإقرار والتوقيع
I agree that the information provided by me is conditions governing the Account Holder's resetting out how KFHB Company K.S.C.C may me. I acknowledge that the information contain the Account Holder and any Reportable Account the tax authorities of another country/jurisdiction in which this account the tax authorities of another country/jurisdiction. Account Holder may be tax resident pursiex exchange financial account information. I ce authorized to sign for the Account Holder) of a I declare that all statements made in this declar and complete. I undertake to notify KFHB Company K.S.C.C. on the causes the information contained herein to be KFHB Company K.S.C.C with a suitably updated days of such change in circumstances.	relationship with KFHB Company K.S.C.C use and share the information provided by ned in this form as well as information about unt(s) may be provided to the tax authorities t(s) is/are held and may be exchanged with ction or countries/jurisdictions in which the usent to intergovernmental agreements to untify that I am the Account Holder (or am II the account(s) to which this form relates. ration are, to the best of my knowledge, true within 30 days of any change in circumstance individual identified in Part 1 of this form or come incorrect or incomplete, and to provide	إفق على أن المعلومات المقدمة من قبلي مشمولة بجميع أحكام الشروط والأحكام التي تحكم الاقمة صاحب الحساب مع شركة بيتك للوساطة شمك. م والتي تحدد كيفية استخدام شاركة شركة بيتك للوساطة شمك. ملامعلومات المقدمة من قبلي. شاركة شركة بيتك للوساطة شمك ملامعلومات المقدمة من قبلي. حر أن المعلومات المضمنة في هذا النموذج وكذلك المعلومات التي تخص صاحب الحساب وأي ساب/حسابات يتم التبليغ عنها من الممكن تقدميها إلى السلطات الضريبية في البلد حتفظ بالحساب ومن الممكن تبادلها مع السلطات الضريبية لبلد أو بلدان أخرى والتي يكون باحب الحساب مقيما بها لأغراض الضريبة وذلك عملاً بالاتفاقيات الدولية الخاصة بتبادل بلومات الحساب المالي. وأشهد بأنني صاحب الحساب أو المفوض بالتوقيع ألى الحساب فيما يخص جميع الحساب/الحسابات ذات الصلة بهذا النموذج. قر بأن جميع الإفادات المقدمة في هذا الإقرار هي على حسب علمي صحيحة وكاملة. مهد بأن أبلغ شركة بيتك للوساطة شمك م خلال 30 يوم بأي تغيير في الظروف التي من مكن أن تؤثر على حالة بلد الإقامة الضريبية للشخص الموضح في هذا النموذج أو تؤدي إلى مكن أن تؤثر على حالة بلد الإقامة الضريبية للشخص الموضح في هذا النموذج أو تؤدي إلى مدث الى شركة بيتك للوساطة شمك م خلال 30 يوم من ذلك التغيير.
Full Name:		اسم الكامل:
Date:		تاريخ:
Signature:		توقيع:
Note: If you are not the	ارفاق نسخة مصدقة من التوكيل. he Account Holder, please indicate	ملاحظة: يرجى تحديد الصفة القانونية للشخص القائم بالتوقيع على على النموذج بموجب توكيل ، يرجو the capacity in which you are signing the form. If signing ch a certified copy of the power of attorney.

Capacity:



FOREIGN ACCOUNT TAX COMPLIANCE ACT ("FATCA") - INDIVIDUAL SELF CERTIFICATION

قانون الإمتثال الضريبي للحسابات الأجنبية ("فاتكا") – الشهادة الذاتية للأفراد

Please complete this self-certification form carefully. All information requested on the form is mandatory and need to be completed in full.

Note: Please do not complete this self-certification form if you are not a natural person, instead please use the self-certification form for companies

Section A - Account Beneficial Owner information:

Full Name (As per passport):		
Civil ID number /passport number:		
Date of birth (MM-DD-YYYY)		
Resident address (supported by a valid governmental document)	Address:	
	City:	
	Country:	
Mailing address (if different that the resident address)	Address Line 1:	
	Address Line 2:	
	City:	
	Country:	
Section B – Identifying Residency and source of income for	Tax Purposes:	

Are you a US person1?	Yes / nei 🗌	Yes / نعم 🗌
If the answer is yes, please provide		
a W9- form and your Tax Payer		
Identification Number (US TIN)2		

Section C - Certification:

- 1. Under penalties of perjury, I declare that I have examined the information on this form and to the best of my knowledge and belief it is true, correct, and complete.
- 2. I agree to provide a copy of this form, or use and disclose the information mentioned above to any third party, or any competent authority responsible for the institution FATCA compliance.
- 3. I am the individual that is the beneficial owner (or am authorized to sign for the individual that is the beneficial owner) of all the income to which this form relates or am using this form to document myself as an individual that is an owner or account holder of a foreign financial institution.
- 4. I understand and agree that on specific request from any relevant tax authorities or any party authorized to audit or conduct a similar control for tax purposes, the information contained in this form and/or a copy of this form can be disclosed to such tax authorities or such party.
- 5. In case of any change in circumstances that causes the information contained herein to become incorrect I recognize that I will have to provide a suitable updated Self-Certification form within 30 days of such change in circumstances.

Name:	Signature:	Date:

Definitions:

- 1. The term "US Person" means a US citizen or resident individual, a partnership or corporation organized in the United States or under the laws of the United States or any State thereof, a trust if
 - i. a court within the United States would have authority under applicable law to render orders or judgments concerning substantially all issues regarding administration of the trust, and
 - ii. one or more US persons have the authority to control all substantial decisions of the trust, or an estate of a decedent that is a citizen or resident of the United States. This subparagraph 1(aa) shall be interpreted in accordance with the US Internal Revenue Code.
- 2. US Tax Identification Number (TIN): Taxpayer identification number of a US federal tax payer
- 3. **Tax residency:** Resident in a country or subject to the tax laws enforced in the country for any reason other than the residency, for which enforces/requires the person to pay taxes without necessarily holding the country's nationality.